



Fondue

Auf Vor - Bestellung (Ab 2 Personen)

from 2 people to advance Order at least 1 day before

Chinoise

Tel. +43 5583 / 2650

Was ist ein "Fondue Chinoise"

Schweinefleisch, Rindfleisch und Putenfleisch vom Filet werden in

einer kräftigen Fleischsuppe gegart, dazu gibt's schmackhafte, hausgemachte Saucen,

Petersilien Kartoffeln, Gemüse, Pommes frites und Mixed Pixels

Nachdem das Essen beendet ist, wird die Suppe mit Sherry verfeinert und getrunken - einfach köstlich - und besonders schmackhaft!!

Preis € 60,- pro Person

What is a "Fondue Chinoise"

Pork, beef and turkey from the tenderloin are cooked in a strong cooked in a hearty meat soup, served with tasty homemade sauces, parsley potatoes, vegetables and French fries.

After the meal is finished, the soup is finished with sherry and drunk - simply delicious - and especially tasty !!

Käse Fondue mit Brot.

Dazu servieren wir Ihnen verschiedene Früchte, einen gemischten Salat und Mixed Pixels

Cheese Fondue with bread. We serve that with different fruit's, mixed salad and mixed pixels

Preis € 48,- pro Person

Raclette ~ Nach Art des Hauses mit allem was das Herz begehrt

Schweinsmedallions, Speck, Ofenkartoffel mit Sauerrahm, Zwiebeln, Paprika, Tomaten, Mixed Pixels, Brot und natürlich den feinen Wälder Raclette Käse

Home madestyle raclette with all what your heart

will be desired. Medallions of pork, bacon, baked potato, onions, mixed Pixels peppers and tomatoes, bread and naturally the original delicate Wälder Raclette cheese

Preis € 58,- pro Person

